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                                            OBEC   L A D A 

 

                                             Z á p i s n i c a 

 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného dňa 13.12.2019 

o 17.00 h v zasadacej miestnosti Obecného úradu v Lade 

 

Prítomní: starosta obce: Ján Katica 

Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 7 

Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján 

Holoďák,  hlavná kontrolórka obce Zdenka Pankuchová 

Hostia: Mgr. Dagmar Chovancová, PhDr. Ingrid Doležalová, Anton Libera, Lukáš Čmilňák, 

Ján Majkrzák, Marek Novotný, Michal Paumer, František Krupa 

 

1. Otvorenie 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ján Katica. Starosta obce 

privítal poslancov obecného zastupiteľstva, hlavnú kontrolórku obce Zdenku Pankuchovú, 

riaditeľku ZŠ Mgr. Dagmar Chovancovú a prítomných hostí. Konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starosta obce určil za zapisovateľku Máriu Gállovú a za overovateľov zápisnice Jozefa 

Bečavera a Jána Žilku 

 

     Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav 

Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 5 Ján Peter, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Jozef Bečaver, Ján Žilka 

 

3. Schválenie programu 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

     Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie      

     návrh programu 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva.     

 

Návrh programu zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 

2018/2019 v Základnej škole Lada 

6. Návrh na vyradenie majetku obce v ZŠ, MŠ 

7. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Lada za šk. rok 2018/2019 

8. Motivačný príspevok pre žiaka 1. ročníka Základnej školy Lada na šk. rok 2020/2021 

9. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 3/2019 o miestnych daniach a o miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Lada 

10. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 4/2019 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na 

rok 2020 
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11. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 5/2019 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Lada č. 97 

12. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 6/2019, ktorým sa mení VZN č. 1/2016 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

Lada 

13. Inventarizácia majetku obce 

14. Stanovisko Hlavnej kontrolórky obce Lada k návrhu rozpočtu obce na rok 2020 

a k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2021-2022 

15. Schválenie návrhu rozpočtu obce Lada na rok 2020 a viacročného rozpočtu na roky 

2021-2022 

16. Rozpočtové opatrenie č. 4/2019 

17. Rozpočtové opatrenie č. 5/2019 

18. Správa o kontrolnej činnosti Hlavnej kontrolórky obce Lada za I. polrok 2019 

19. Návrh plánu kontrolnej činnosti Hlavnej kontrolórky obce Lada na I. polrok 2020 

20. Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2018 obce 

Lada 

21. Schválenie individuálnej výročnej správy obce Lada za rok 2018 

22. Prerokovanie žiadostí 

23. Diskusia 

24. Záver 
 

 

Po prečítaní návrhu programu 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva sa starosta opýtal, či chce 

niektorý z poslancov obecného zastupiteľstva doplniť program. Žiaden z poslancov obecného 

zastupiteľstva nechcel program 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva doplniť. 

Hlasovaním bol predložený program 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva schválený prijatím  

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 85/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

program 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1. Otvorenie 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 

2018/2019 v Základnej škole Lada 

6. Návrh na vyradenie majetku obce v ZŠ, MŠ Lada 

7. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Lada za šk. rok 2018/2019 

8. Motivačný príspevok pre žiaka 1. ročníka Základnej školy Lada na šk. rok 2020/2021 

9. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 3/2019 o miestnych daniach a o miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Lada 

10. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 4/2019 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na 

rok 2020 

11. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 5/2019 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Lada č. 97 
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12. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 6/2019, ktorým sa mení VZN č. 1/2016 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

Lada 

13. Inventarizácia majetku obce 

14. Stanovisko Hlavnej kontrolórky obce Lada k návrhu rozpočtu obce na rok 2020 

k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2021-2022 

15. Schválenie návrhu rozpočtu obce Lada na rok 2020 a viacročného rozpočtu na roky 

2021-2022 

16. Rozpočtové opatrenie č. 4/2019 

17. Rozpočtové opatrenie č. 5/2019 

18. Správa o kontrolnej činnosti Hlavnej kontrolórky obce Lada za I. polrok 2019 

19. Návrh plánu kontrolnej činnosti Hlavnej kontrolórky obce Lada na I. polrok 2020 

20. Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2018 obce 

Lada 

21. Schválenie individuálnej výročnej správy obce Lada za rok 2018 

22. Prerokovanie žiadostí 

23. Diskusia 

24. Záver 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

4.  Kontrola plnenia prijatých uznesení   

 

Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva  kontrolu plnenia prijatých 

uznesení  

 

- uznesenie: 47/2015–čiastočne splnené 

- uznesenie: 81/2019 – splnené 

- uznesenie: 82/2019 – splnené 

- uznesenie: 83/2019 – splnené  

- uznesenie: 84/2019 – splnené 

 

Hlasovaním bola predložená informácia o plnení uznesení schválená  prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 86/2019 

 
Obecné zastupiteľstvo  

 

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia prijatých uznesení  obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 
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Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 

2018/2019 v Základnej škole Lada 

Riaditeľka základnej školy Mgr. Dagmar Chovancová oboznámila poslancov obecného 

zastupiteľstva so Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za 

šk. rok 2018/2019 v Základnej škole. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za šk. rok 2018/2019 v Základnej škole bola doručená poslancom obecného 

zastupiteľstva mailovou poštou. Poslanec Žilka sa opýtal p. Chovancovej koľko peňazí sa 

vyzbieralo na Červený nos. Pani Chovancová povedala, že bloček dala na Obecný úrad. Ďalej 

sa opýtal, či navštevuje škola knižnicu, pani riaditeľka povedala, že navštevujú knižnicu 

Slniečko v Prešove. 

Hlasovaním bola predložená Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za šk. rok 2018/2019 v Základnej škole schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 87/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo         

berie na vedomie 

 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2018/2019 v Základnej škole Lada 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

6. Návrh na vyradenie majetku v ZŠ, MŠ 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie návrh na vyradenie majetku v Základnej 

a Materskej škole v Lade. Jedná sa o drobný hmotný majetok, ktorý je opotrebovaný, 

nefunkčný, zastaraný a poškodený. Návrh na vyradenie bol poslancom doručený emailovou 

poštou. Starosta obce sa opýtal poslancov či má niekto k predloženému zoznamu nejaké 

pripomienky. Poslanci OcZ k predloženému zoznamu nevzniesli žiadnu pripomienku. 

Hlasovaním bol predložený návrh na vyradenie majetku v ZŠ, MŠ schválený prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 88/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo         

schvaľuje 

 

a) vyradenie drobného hmotného majetku obce podľa priloženého zoznamu v ZŠ 

b) vyradenie drobného hmotného majetku obce podľa priloženého zoznamu v MŠ 
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Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

7. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno- vzdelávacej činnosti Materskej školy 

Lada za školský rok 2018/2019 

Starosta obce v tomto bode informoval poslancov o Správe o výsledkoch a podmienkach 

výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Lada  za školský rok 2018/2019. Pani 

riaditeľka MŠ ospravedlnila svoju neúčasť na zastupiteľstve. Táto správa bola poslancom 

obecného zastupiteľstva doručená e-mailovou poštou. Starosta obce sa opýtal či má niektorý 

z poslancov k Správe o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej 

školy Lada za šk. rok 2018/2019 nejaké pripomienky. Žiaden z poslancov nevzniesol 

k predmetnej správe pripomienku. 

Hlasovaním bola predložená Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno- vzdelávacej 

činnosti Materskej školy Lada za školský rok 2018/2019vzatá na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 89/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno- vzdelávacej činnosti Materskej školy Lada  

za školský rok 2018/2019. 

 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

8. Motivačný príspevok pre žiaka 1. ročníka Základnej školy Lada na školský rok 

2020/2021 

Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie 

návrh na motivačný príspevok pre žiaka nastupujúceho do prvého ročníka Základnej školy 

Lada v školskom roku 2020/2021. Navrhol, aby príspevok bol schválený tak ako minulý rok 

vo výške 60 €/žiak/rok , a aby bol účelovo viazaný na nákup školských potrieb a pomôcok. 

Hlasovaním bol predložený návrh motivačného príspevku pre žiaka nastupujúceho do prvého 

ročníka Základnej školy Lada v školskom roku 2020/2021schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 90/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 
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schvaľuje 

 

finančný motivačný príspevok z obecného rozpočtu v sume 60 € na každého zapísaného žiaka 

do 1. ročníka Základnej školy v Lade v školskom roku 2020/2021  na zakúpenie školských 

potrieb a pomôcok. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

9. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 3/2019 o miestnych daniach a o miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Lada 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 3/2019o miestnych  daniach a o 

miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Lada.  

Poslancom obecného zastupiteľstva bol Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 

3/2019o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Lada doručený mailovou poštou. Starosta obce v tomto návrhu VZN 

navrhol zvýšiť poplatok za odpady z dôvodu vysokých nákladov na zber, prepravu 

a zneškodňovanie odpadu. Poplatok sa nezvyšoval niekoľko rokov a náklady stúpajú každý rok. 

Upozornil, že k tomuto kroku pristupuje väčšina obcí. Dane sa meniť nebudú iba poplatky za 

odpad. Navrhol pre fyzické osoby zvýšiť poplatok z 9,00 € na 15,00 € za osobu na kalendárny 

rok a pre fyzické osoby staršie ako 62 rokov zvýšiť poplatok zo 6,00 € na 12,00 € za osobu na 

kalendárny rok. Poslanci obecného zastupiteľstva nevzniesli k Návrhu Všeobecne záväzného 

nariadenia obce Lada č.3/2019 o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Lada žiadne pripomienky ani pozmeňujúce 

návrhy. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 3/2019 o miestnych daniach 

a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Lada 

bol zverejnený na internetovej stránke obce a na úradnej tabuli v zákonom stanovenej lehote  - 

vyvesený dňa 26.11.2019, zvesený dňa 13.12.2019 a neboli k nemu vznesené žiadne 

pripomienky. 

Hlasovaním bol predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 3/2019 

o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

na území obce Lada schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 91/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Lada č. 3/2019 o miestnych daniach a o miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

10. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 4/2019 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada 

na rok 2020 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 4/2019 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 

2019. Poslancom obecného zastupiteľstva bol Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce 

Lada č. 4/2019 doručený e-mailovou poštou. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce 

Lada č. 4/2019 bol zverejnený na internetovej stránke obce a na úradnej tabuli v zákonom 

stanovenej lehote -vyvesený dňa 26.11.2019, zvesený dňa 13.12.2019, neboli k nemu 

vznesené žiadne pripomienky a taktiež poslanci obecného zastupiteľstva nevzniesli k Návrhu 

VZN obce Lada č. 4/2019o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy 

a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 2020 žiadne pripomienky ani 

pozmeňujúce návrhy.  

Hlasovaním bol predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 4/2019 

o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy a školských zariadení 

zriadených na území obce Lada na rok 2020 schválený prijatím uznesenia 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 92/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Lada č. 4/2019 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 

2020 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

11. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 5/2019 o určení miesta a času zápisu dieťaťa 

na plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Lada č. 97 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 5/2019 o určení miesta a času zápisu 

dieťaťa  na plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Lada č. 97. 

Poslancom obecného zastupiteľstva bol Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 

5/2019 doručený e-mailovou poštou. Poslanci obecného zastupiteľstva nevzniesli k Návrhu 

VZN obce Lada č. 5/2019 žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy.  

Návrh VZN obce Lada č. 5/2019 o určení miesta a času zápisu dieťaťa  na plnenie povinnej 

školskej dochádzky v Základnej škole Lada č. 97 bol zverejnený na internetovej stránke obce 

a na úradnej tabuli v zákonom stanovenej lehote - vyvesený dňa 26.11.2019, zvesený dňa  

13.12.2019 a neboli k nemu žiadne pripomienky.  
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Hlasovaním bol predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 5/2019 o 

určení miesta a času zápisu dieťaťa  na plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej 

škole Lada č. 97 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 93/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Lada č. 5/2019 o určení miesta a času zápisu dieťaťa  na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Lada č. 97. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

12. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 6/2019, ktorým sa mení VZN č. 1/2016 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území 

obce Lada 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie Návrh 

VZN obce Lada č. 6/2019, ktorým sa mení VZN č. 1/2016 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Lada. Poslancom bol Návrh VZN 

obce Lada č. 6/2019 doručený e-mailovou poštou. Poslanci obecného zastupiteľstva nevzniesli 

k Návrhu VZN obce Lada č. 6/2019 žiadne pripomienky ani pozmeňujúce návrhy. Návrh VZN 

obce Lada č. 6/2019, ktorým sa mení VZN č. 1/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Lada bol zverejnený na internetovej stránke 

obce a na úradnej tabuli v zákonom stanovenej lehote - vyvesený dňa 26.11.2019, zvesený dňa  

13.12.2019 a neboli k nemu žiadne pripomienky.  

Hlasovaním bol predložený Návrh VZN obce Lada č. 6/2019, ktorým sa mení VZN č. 1/2016 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Lada 

schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 94/2019 
 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 
 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Lada č. 6/2019, ktorým sa mení VZN č. 1/2016 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
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13. Inventarizácia majetku obce 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie inventarizačnú 

a likvidačnú komisiu k vykonaniu riadnej inventarizácie majetku obce a záväzkov obce 

k 31.12.2019 

Inventarizačné komisie: 

 

      Pre majetok obce  : Predseda:          Jozef  Pazdič  

    Člen:           Ján Žilka 

    Člen:           Mária Gállová 

 

      Pre majetok ZŠ:               Predseda:          Mgr. Dagmar Chovancová 

    Člen:           Mgr. Soňa Horváthová 

    Člen:           Svetlana Šulcová 

 

     Pre majetok MŠ:               Predseda:          Bc. Gabriela Pankuchová 

    Člen:           Bc. Alena Holoďáková 

    Člen:           Katarína Peterová 

 

     Likvidačná komisia pre majetok  OcÚ, ZŠ, MŠ : 

 

Predseda:       Jozef Bečaver 

    Člen:       Agáta Majerová 

    Člen:       Ján Peter 

Hlasovaním bol predložený návrh schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie  

Uznesenie č. 95/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  

s c h v a ľ u j e 

 

inventarizačné komisie a likvidačnú komisiu k vykonaniu riadnej inventarizácie majetku obce 

a záväzkov obce k 31.12.2019. 

 

Inventarizačné komisie: 

 

      Pre majetok obce  : Predseda:          Jozef  Pazdič  

    Člen:           Ján Žilka 

    Člen:           Mária Gállová 

 

      Pre majetok ZŠ:               Predseda:          Mgr. Dagmar Chovancová 

    Člen:           Mgr. Soňa Horváthová 

    Člen:           Svetlana Šulcová 

 

     Pre majetok MŠ:               Predseda:          Bc. Gabriela Pankuchová 

    Člen:           Bc. Alena Holoďáková 

    Člen:           Katarína Peterová 

 

     Likvidačná komisia pre majetok  OcÚ, ZŠ, MŠ : 
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Predseda:       Jozef Bečaver 

    Člen:       Agáta Majerová 

    Člen:       Ján Peter 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

14. Stanovisko Hlavnej kontrolórky obce Lada k návrhu rozpočtu obce na rok 2020 a 

k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2021-2022 

Starosta obce požiadal Hlavnú kontrolórku obce Zdenku  Pankuchovú, aby predniesla 

poslancom obecného zastupiteľstva Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného 

rozpočtu obce na roky 2021-2022 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2020. K stanovisku 

Hlavného kontrolóra obce Lada neboli vznesené pripomienky. 

Hlasovaním bolo predložené Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu 

obce na roky 2021-2022 a k návrhu rozpočtu obce na rok 2020 vzaté na vedomie prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 96/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce Lada k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 

2021-2022 a k návrhu rozpočtu na rok 2020. 

  

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

15. Schválenie návrhu rozpočtu obce Lada na rok 2020 a viacročného rozpočtu na roky 

2021-2022 
Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie 

návrh rozpočtu obce Lada na rok 2020 a viacročného rozpočtu na roky 2021-2022. Rozpočet 

tak, ako je predložený, je vyrovnaný. Uviedol, že je možné ho ďalej upravovať rozpočtovými 

opatreniami. Kapitálové výdavky budú bližšie špecifikované po schválení investičných aktivít 

obce v priebehu roka 2020. 

Návrh rozpočtu obce Lada na rok 2020 a viacročného rozpočtu na roky 2021 - 2022 bol 

zverejnený v zákonom stanovenej lehote na internetovej stránke obce a obecnej tabuli – 

zverejnený dňa 26.11.2019, zvesený dňa 13.12.2019 a neboli k nemu žiadne pripomienky. 

Poslancom obecného zastupiteľstva bol návrh rozpočtu obce Lada na rok 2020 a viacročného 

rozpočtu na roky 2021-2022 doručený e-mailovou poštou.   

Hlasovaním bol predložený Návrh rozpočtu obce Lada na rok 2020 a viacročného rozpočtu na 

roky 2021 - 2022  schválený prijatím uznesenia. 
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Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 97/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  

1. schvaľuje 

 

rozpočet obce Lada na rok 2020 

 

2. berie na vedomie 

 

viacročný rozpočet  na roky 2021-2022 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

16. Rozpočtové opatrenie č. 4/2019 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva informáciu o Rozpočtovom 

opatrení č. 4/2019 rozpočtu obce Lada na rok 2019. Rozpočtové opatrenie bolo urobené kvôli 

úprave transferov, k zmene v položkách a presunu medzi položkami a vysvetlil, že presunmi 

medzi položkami celkové príjmy a výdaje ostávajú nezmenené. Rozpočtové opatrenie č. 

4/2019 bude priložené k zápisnici a bude tvoriť jej neoddeliteľnú súčasť. Poslancom bolo 

rozpočtové opatrenie č. 4/2019 doručené e-mailovou poštou. Starosta obce sa opýtal 

poslancov OcZ, či má niekto k rozpočtovému opatreniu č. 4/2019 nejakú pripomienku. 

Poslanci OcZ k predloženému rozpočtovému opatreniu nevzniesli žiadnu pripomienku.  

Hlasovaním bol predložená informácia o Rozpočtovom opatrení č. 4/2019 schválená prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 98/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

 

rozpočtové opatrenie č. 4/2019. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

17. Rozpočtové opatrenie č. 5/2019 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva informáciu o Rozpočtovom 

opatrení č. 5/2019 rozpočtu obce Lada na rok 2019. Podstatná časť zmien príjmovej časti 

rozpočtu súvisí so zvýšením dane z príjmov, so zvýšením účelovo určených prostriedkov zo 
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ŠR poskytnutých na konkrétny účel napr. transfery na úhradu nákladov preneseného výkonu 

štátnej správy na úseku školstva, na úhradu stravovania pre predškolákov a žiakov ZŠ, 

transfery ÚPSVaR na financovanie projektu Praxou k zamestnaniu, na financovanie volieb 

a presunom medzi položkami. Tvorba zdrojov príjmovej časti rozpočtu ovplyvnila zmenu 

v jeho výdavkovej časti napr. v oblasti miezd (vyplatenie odstupného bývalému starostovi 

a zvýšenie platov od 01.01.2019 pre zamestnancov vo verejnej správe a pedagogických 

zamestnancov od 01.09.2019) a presunom medzi položkami. Poslancom bolo toto rozpočtové 

opatrenie zaslané e-mailovou poštou. Rozpočtové opatrenie č. 5/2019 bude priložené 

k zápisnici a bude tvoriť jej neoddeliteľnú súčasť 

Starosta obce sa opýtal poslancov obecného zastupiteľstva, či má niekto k rozpočtovému 

opatreniu č. 5/2019 nejakú pripomienku. Poslanci OcZ k predloženému rozpočtovému 

opatreniu nevzniesli žiadnu pripomienku.  

Hlasovaním bol predložená informácia o Rozpočtovom opatrení č. 5/2019 schválená prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 99/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

rozpočtové opatrenie č. 5/2019. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

18. Správa o kontrolnej činnosti Hlavnej kontrolórky obce Lada za I. polrok 2019 

V tomto bode odovzdal starosta obce slovo hlavnej kontrolórke obce Zdenke Pankuchovej, 

aby predložila Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lada za I. polrok 2019.  

Zároveň sa starosta obce opýtal poslancov obecného zastupiteľstva, či má niekto nejakú 

pripomienku k predloženej správe o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lada za I. 

polrok 2019. K predloženej správe nemal pripomienku žiadny poslanec obecného 

zastupiteľstva. 

Hlasovaním bola predložená správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lada za I. 

polrok 2019 schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie:  

Uznesenie č. 100/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

 

správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lada za I. polrok 2019. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 
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Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

19. Návrh plánu kontrolnej činnosti Hlavnej kontrolórky obce Lada na I. polrok 2020 

Hlavná kontrolórka obce Zdenka Pankuchová predložila poslancom obecného zastupiteľstva 

na schválenie Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lada na I. polrok 

2020. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lada na I. polrok 2020 bol 

zverejnený v zákonom stanovenej lehote na internetovej stránke obce a obecnej tabuli odo dňa 

26.11.2019, zvesený dňa13.12.2019 a neboli k nemu žiadne pripomienky. 

Poslancom bol Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lada na I. polrok 

2020 doručený e-mailovou poštou. 

Hlasovaním bol predložený Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lada 

na I. polrok 2020 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie:  

Uznesenie č. 101/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Lada na I. polrok 2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

20. Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2018 

obce Lada 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva správu nezávislého audítora z 

overenia ročnej účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2018 obce Lada. Zdôraznil, že podľa 

stanoviska audítora účtovná závierka poskytuje vo všetkých významných súvislostiach 

pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce Lada k 31.decembru 2018 a výsledku jej 

hospodárenia za rok končiaci sa k uvedenému dátumu podľa zákona o účtovníctve. Ďalej 

konštatoval, že na základe overenia dodržiavania povinnosti podľa požiadaviek zákona o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v platnom znení obec Lada postupovala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových 

pravidlách. Správa nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky zostavenej k 

31.12.2018 obce Lada bola poslancom zaslaná e-mailovou poštou, poslanci k nej nevzniesli 

žiadne pripomienky. 

Hlasovaním bola predložená Správa nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky 

zostavenej k 31.12.2018 obce Lada vzatá na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie:  

Uznesenie č. 102/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 
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Správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2018 obce 

Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

21. Schválenie individuálnej výročnej správy obce Lada za rok 2018 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie 

Individuálnu výročnú správu obce Lada za rok 2018. Individuálna výročná správa obce Lada 

za rok 2018 bola zverejnená na internetovej stránke obce, na úradnej tabuli od 16.9.2019 a  

poslancom obecného zastupiteľstva bola doručená e-mailovou poštou. Starosta obce sa opýtal 

poslancov, či má niekto pripomienku k individuálnej výročnej správe obce Lada za rok 2018. 

K predmetnej správne neboli zo strany poslancov vznesené žiadne pripomienky. 

Hlasovaním bola predložená Individuálna výročná správa obce Lada za rok 2018 schválená 

prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie:  

Uznesenie č. 103/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

Individuálnu výročnú správu obce Lada za rok 2018 bez výhrad. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

22. Prerokovanie žiadostí 

22.1 Žiadosť o predĺženie prenájmu 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva žiadosť firmy Zanteo stav s.r.o., 

Strojnícka 1, Prešov o predĺženie prenájmu nebytových priestorov (garáže) na dobu neurčitú za 

účelom skladu. Firma Zanteo stav s.r.o., má uzatvorenú zmluvu o nájme nebytového priestoru 

(budova – garáže) na 12. mesiacov od 29.01.2019. Starosta obce navrhol tento zámer prenájmu  

nehnuteľného majetku obce posúdiť z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a odst. 9 

písmeno c) zákona SNR č. 139/1991 o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Dôvodom 

zastupiteľstva posúdiť ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a odst. 9 písm. c) zákona 

SNR č. 139/1991 o majetku obcí v znení neskorších predpisov je zlepšovanie podnikateľského 

prostredia v obci Lada, zveľaďovanie majetku obce a tým zvyšovanie príjmu do rozpočtu obce. 

Hlasovaním bola predložená žiadosť schválená prijatím uznesenia.  

 

Návrh na uznesenie:  

Uznesenie č. 104/2019 
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Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov zámer prenájmu časti nehnuteľnosti (budova – garáže) vo vlastníctve obce Lada, 

súpisné číslo 127 o výmere 100 m2 za účelom skladu na základe žiadosti firmy Zanteo stav s. 

r. o., Strojnícka 1, Prešov za cenu 1 200 € ročne. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

22.2 Žiadosť o predĺženie prenájmu  

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva žiadosť firmy Lesemi UK s.r.o., 

Plzenská 25,  Prešov o predĺženie prenájmu nebytových priestorov (garáže) na dobu neurčitú 

za účelom výroby okien. Firma Lesemi UK s.r.o., má uzatvorenú zmluvu o nájme nebytového 

priestoru (budova – garáže) na 12. mesiacov od 29.01.2019. Starosta obce navrhol tento zámer 

prenájmu  nehnuteľného majetku obce posúdiť z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 

9a odst. 9 písmeno c) zákona SNR č. 139/1991 o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 

Dôvodom zastupiteľstva posúdiť ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a odst. 9 písm. 

c) zákona SNR č. 139/1991 o majetku obcí v znení neskorších predpisov je zlepšovanie 

podnikateľského prostredia v obci Lada, zveľaďovanie majetku obce a tým zvyšovanie príjmu 

do rozpočtu obce. Hlasovaním bola predložená žiadosť schválená prijatím uznesenia.  

 

Návrh na uznesenie:  

Uznesenie č. 105/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov zámer prenájmu časti nehnuteľnosti (budova – garáže) vo vlastníctve obce Lada, 

súpisné číslo 127 o výmere 220 m2 za účelom výroby okien na základe žiadosti firmy Lesemi 

UK, s. r. o., Plzenská 25, Prešov za cenu 4 752 € ročne. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

22.3 Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Lada – SCVČ ELBA 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť o poskytnutie 

finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2020 pre Súkromné centrum voľného času ELBA zo 

dňa 02.10.2019.  Zároveň navrhol, aby dotácia bola poskytnutá vo výške 50 € na žiaka na rok 

v súlade s VZN obce Lada č. 2/2017 o podmienkach poskytovania  dotácií z prostriedkov Obce 
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Lada. Žiadosť o dotáciu bola poslancom doručená e-mailovou poštou. Starosta obce sa opýtal 

poslancov obecného zastupiteľstva, či má niekto k tejto žiadosti nejakú pripomienku. Žiadny 

z poslancov nevzniesol pripomienku. 

Hlasovaním bola predložená žiadosť schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 106/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce Lada na rok 2020 vo výške 50 € na žiaka pre 

SCVČ ELBA. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

22.3 Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Lada – Mesto Prešov 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť Mesta Prešov         

(zriaďovateľ centra voľného času v ZŠ, Májové nám. 1, Prešov) o poskytnutie finančnej dotácie 

z rozpočtu obce na rok 2020 na záujmové vzdelávanie žiakov s trvalým pobytom v obci. 

Zároveň navrhol, aby dotácia bola poskytnutá vo výške 50 € na žiaka na rok v súlade s VZN 

obce Lada č. 2/2017 o podmienkach poskytovania  dotácií z prostriedkov Obce Lada. Žiadosť 

o dotáciu bola poslancom doručená e-mailovou poštou. Starosta obce sa opýtal poslancov 

obecného zastupiteľstva, či má niekto k tejto žiadosti nejakú pripomienku. Žiadny z poslancov 

nevzniesol pripomienku. 

Hlasovaním bola predložená žiadosť schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 107/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2020 vo výške 50 € na žiaka pre Mesto 

Prešov. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

22.4 Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce-CZ ECAV na Slovensku Nemcovce 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť Cirkevného zboru 

Evanjelickej cirkvi a.v., farský úrad Nemcovce zo dňa 08.11.2019 o dotáciu z rozpočtu obce  
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na rok 2020 vo výške 200 € na vnútro misijnú činnosť dorastu a mládeže cirkevného zboru. 

Zároveň navrhol, aby dotácia bola poskytnutá vo výške 200 € v súlade s VZN obce Lada č.  

2/2017 o podmienkach poskytovania  dotácií z prostriedkov Obce Lada. Žiadosť o dotáciu bola  

poslancom obecného zastupiteľstva doručená e-mailovou poštou. Starosta obce sa  

opýtal poslancov OcZ či má niekto k predmetnej žiadosti nejakú pripomienku. Žiadny 

z poslancov nevzniesol pripomienku. 

Hlasovaním bola predložená žiadosť schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 108/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2020 vo výške 200 € pre CZ ECAV  

Nemcovce. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

22.5 Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce – Rímskokat. farnosť sv. Martina 

Kapušany 
Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť o poskytnutie 

finančnej dotácie z rozpočtu obce pre Rímskokatolícku farnosť sv. Martina v Kapušanoch zo 

dňa 28.11.2019 na rôzne aktivity pre deti a mládež v pôsobnosti farnosti v roku 2020 vo výške 

500 € . Zároveň navrhol, aby dotácia bola poskytnutá vo výške 200 € tak ako minulý rok 

v súlade s VZN obce Lada č. 2/2017 o podmienkach poskytovania  dotácií z prostriedkov Obce 

Lada. Žiadosť o dotáciu bola poslancom obecného zastupiteľstva doručená e-mailovou poštou 

a neboli k nej vznesené žiadne pripomienky. 

Hlasovaním bol predložená žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce pre 

Rímskokatolícku farnosť sv. Martina v Kapušanoch schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 109/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2020 vo výške 200 € pre 

Rímskokatolícku farnosť sv. Martina v Kapušanoch 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Proti: 0  
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Zdržal sa: 0  

 

22.6 Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce – Slovenský zväz záhradkárov, ZO Lada 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť o poskytnutie 

finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2020 vo výške 200 € pre Slovenský zväz záhradkárov 

základnú organizáciu Lada zo dňa 27.11.2019. Konštatoval, že dotácia bola poskytnutá aj 

minulý rok a záhradkári by už mohli aj niečo začať robiť pre obec. Poslanec J. Peter uviedol, 

že tak ako v Ľuboticiach, pri výrube stromov v areáli ZŠ by sa vysadili mladé stromčeky.  

Starosta obce navrhol, aby dotácia bola poskytnutá vo výške 200 € v súlade s VZN obce Lada 

č. 2/2017 o podmienkach poskytovania  dotácií z prostriedkov Obce Lada. Starosta obce sa 

opýtal poslancov OcZ či má niekto k predmetnej žiadosti ešte nejakú pripomienku. Žiadny 

z poslancov nevzniesol pripomienku. 

Žiadosť o dotáciu bola poslancom obecného zastupiteľstva doručená e-mailovou poštou. 

Hlasovaním bola predložená žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie schválená prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 110/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2020 vo výške 200 € pre Slovenský zväz 

záhradkárov, ZO Lada  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 5 Ján Peter, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Jozef Bečaver, Ján Žilka 

 

22.7 Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce – Sociálny Prešov o. z., Lada 309 

Starosta obce predložil poslancom na prerokovanie a schválenie žiadosť o poskytnutie 

finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2020 pre občianske združenie Sociálny Prešov, Lada 

309 na posedenie pre seniorov, večer venovaný ženám, futbalový turnaj pre 4 rôznorodé 

futbalové družstvá žiakov a nepravidelné aktivity na základe potrieb všetkých cieľových skupín 

v Lade vo výške 600 €. Starosta obce uviedol, že dotácia z rozpočtu obce sa nemôže použiť na 

financovanie občerstvenia, na nákup darov a suvenírov. Poslanec Bečaver uviedol, že podujatia 

uvedené v žiadosti sa mu zdajú duplicitné, pretože patria kultúrnej komisii a nie komisii 

sociálnej. Pani Doležalová povedala, že sa jedná o Sociálny Prešov a nie o kultúrnu komisiu. 

Poslanec Žilka uviedol, že akcia Večer venovaný ženám – podobnú akciu organizuje tiež obec. 

Poslancom OcZ bola žiadosť o dotáciu doručená e-mailovou poštou. Hlasovaním bola 

predložená žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce neschválená. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 111/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

neschvaľuje  
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poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2020 pre Sociálny Prešov o. z., Lada 

309 vo výške 600 €. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 1 Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Ján Holoďák 

 

22.8 Žiadosť o zrušenie funkcie predsedu v komisii sociálnej 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť o zrušenie 

funkcie predsedu v komisii sociálnej poslanca Jána Holoďáka  z dôvodu zaneprázdnenosti. 

Opýtal sa poslancov či má niekto k tejto žiadosti nejakú pripomienku. Poslanec Matuščák sa 

opýtal či môže byť jeden poslanec predsedom dvoch komisií. Starosta obce uviedol, že môže. 

Pán Matuščák navrhol, aby sa nepozastavila činnosť komisie, ale aby niektorý z poslancov 

prevzal predsedníctvo v tejto komisii. Poslanec J. Holoďák požiadal o slovo a uviedol, že sa 

venuje Domu smútku, robí to rád a zo srdca. Poďakoval p. Doležalovej a poslancovi 

Matuščákovi za ročnú spoluprácu v komisii sociálnej. Poslanec Žilka navrhol spojiť komisiu 

sociálnu s kultúrnou komisiou. Poslanec Bečaver uviedol, že podľa zápisnice zo stretnutia 

komisie sociálnej sú plánované aktivity na rok 2020 duplicitné a patria komisii kultúrnej 

a športovej. Ktoré z týchto aktivít patria komisii sociálnej? Pani Doležalová povedala, že 

nemala plán aktivít z iných komisií, preto plánované aktivity, ktoré sú uvedené v zápisnici zo 

zasadnutia komisie sociálnej, a ktoré bolo verejné, že sociálne veci sa týkajú všetkých 

cieľových skupín, ktoré tu sú. Bude rada ak sa aktivity spoja a komisie informujú čo plánovať 

na budúci rok, aby nedochádzalo k duplicite. Starosta obce sa opýtal, čo ďalej s touto komisiou, 

keďže predseda sa svojej funkcie vzdal. Buď ju pozastaviť a v januári zvoliť nového predsedu 

alebo ju pričleniť k inej komisii alebo ju zrušiť. Poslanec Bečaver navrhol komisiu zrušiť, 

komisia v obci nie je povinná. Poslanec Matuščák navrhol, nech sa poslanci vyjadria či chcú 

prevziať funkciu predsedu komisie sociálnej. Poslanec Bečaver povedal, že nemá záujem o túto 

funkciu, ani poslanec Matuščák a ostatní poslanci tiež neprejavili záujem. Pán Libera sa opýtal, 

či môže vstúpiť do tejto diskusie. Povedal, že si myslí, že teraz sa prerokováva žiadosť 

o odstúpenie a zrazu sa ide rušiť komisia. „Je to v bode programu? Rušenie celej komisie? Nie 

je to v bode jednania.“ Poslanec Matuščák povedal, že starý predseda sa svojej funkcie vzdal, 

nový nie je nikto, zatiaľ sociálna komisia nie je funkčná. V najbližšej dobe sa rozhodne či 

komisiu zrušiť alebo bude nový predseda komisie.  

Starosta obce navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 112/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

odvoláva 

 

poslanca Jána Holoďáka z funkcie predsedu komisie sociálnej v obci Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ján Holoďák 
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22.9 Žiadosť o schválenie upratovania v Dome nádeje 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť poslanca Jána 

Holoďáka o schválenie upratovania v Dome nádeje. Uviedol, že po každom pohrebe je potrebné 

Dom nádeje upratať a navrhol, aby túto prácu vykonávala externá pracovníčka formou dohody. 

Poslanec Holoďák povedal, že budovu je potrebné udržiavať a je záujem, aby sa v Dome nádeje 

vykonávali sv. omše. Po pohrebe sa ho občania pýtajú či treba prísť upratať Dom nádeje. Ak 

by mala za upratovanie platiť smútiaca rodina, je potrebné stanoviť výšku poplatku za 

upratovanie vo VZN. Poslanec Bečaver navrhol, aby sa riešilo aj upratovanie kultúrneho domu. 

Spôsob upratovania Domu nádeje a kultúrneho domu bude prerokované na nasledujúcom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 113/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje  

 

uzatvorenie Dohody o vykonaní práce s externou pracovníčkou podľa potreby na upratovanie 

Domu nádeje. 

 

Prítomní: 7 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, 

Ján Holoďák 

Za: 5 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Marián Kožlej 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

 

23. Diskusia 

Do diskusie sa prihlásil pán Libera, ktorý oznámil, že zaslal na obecný úrad mail – rozhodnutie 

vlády, že od roku 2020 do roku 2030 môže uvoľniť 500 mil. € pre obce do 2000 obyvateľov na 

kanalizáciu s 5% spoluúčasťou. Chce na to upozorniť čo najskôr, lebo je tu možnosť to využiť. 

Starosta obce povedal, že vie  o tom, zaoberá sa tým, upovedomil o tom p. Dvorjaka. Pán Libera 

ešte oznámil, že v obci Okružná je rozhliadňa. Chodia tam peší turisti, chodia po ceste lebo nie 

je chodník, je to neosvetlené a nebezpečné. Starosta obce povedal, že cesta aj priekopy sú 

v správe SSC. SSC sľúbila, že opraví priekopy, ale urobili opravy len tam kde chýbali dlaždice. 

Pán Libera povedal, či by sa to nedalo využiť tak, že keď je tam rozhliadňa, zvýšiť turistický 

ruch a vybudovať chodník. 

 

Starosta obce oznámil, že dňa 5.11.2019 sa konalo na obecnom úrade pracovné rokovanie vo 

veci riešenia fungovania cestnej svetelnej signalizácie priechodu pre chodcov za účasti KDI, 

SSC, starostu obce Okružná a p. Onofreja z Trnkova. Boli telefonické sťažnosti občanov, ktorí 

prechádzajú obcou, že semafor zdržuje premávku. Chceli ho zrušiť. Starosta obce vysvetlil, že 

semafor nie na zrýchlenie cestnej premávky, ale na zvýšenie bezpečnosti. Problémy sú pri 

výjazde z Trnkovskej ulice na hlavnú cestu. V Trnkove rozširujú bytovú výstavbu (stavajú 

bytovku), v Okružnej sa stavajú rodinné domy, je potrebné s tou cestou niečo robiť.  Pán Libera 

navrhol umiestniť retardér dovtedy, pokiaľ nebude chodník. Poslanec Pazdič navrhol sledovať 

výzvy a začať riešiť vybudovanie chodníka. 

 

Pani Doležalová sa prihlásila do diskusie a povedala, že ju neprekvapilo, že nebola schválená 

dotácia Sociálnemu Prešovu. Požiadala zapisovateľku, aby bolo všetko čo povie v zápisnici 

doslovne uvedené. Zapisovateľka odpovedala, že pokiaľ to bude dobre počuť na zázname tak to 
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uvedie, lebo nie vždy je počuť dobre. Pani Doležalová povedala, že zápisnice nie sú robené 

korektne a chýba im pointa.  
 

Citujem p. Doležalovú: 

 

„Takže sa vrátim k Sociálnemu Prešovu, tak ako bolo navrhnuté rímskokatolíckej alebo 

evanjelickej cirkvi z 500 € na 200 € nerozumiem prečo ste Sociálnemu Prešovu, ktorý má sídlo 

v Lade nenavrhli. Tak isto si navrhoval Ty nie poslanci, ale dobre. Rešpektujem Vaše 

rozhodnutie. Budem o tom informovať ľudí, lebo myslím si, že sme urobili tri veľké akcie pre 

ľudí v Lade minulý rok z vlastných peňazí v spolupráci s obcou kde obec nám dala priestory 

a podobne. Jednu akciu sme museli robiť v Trnkove, tu súčinnosť obce nebola bohužiaľ.“ 

 

Starosta obce povedal, že multifunkčné ihrisko obec poskytla aj WC. Obec robila veľký turnaj 

kde bolo osem družstiev a tak isto bolo k dispozícii iba WC. Z hygienických dôvodov sa 

nemôže poskytnúť výdajňa stravy. 

 

Citujem p. Doležalovú: 

„Ja rozumiem, to si mi vravel, ale ja som sa pýtala aj na školu, ja som sa pýtala vtedy aj na 

školu, že dve triedy nemôžme?“ 

 

Starosta povedal, že to nie je telocvičňa, kde sú veci uzamknuté v skrinkách. Sú tam osobné 

veci žiakov, je to otvorené. 

 

Citujem pani Doležalovú: 

„V poriadku, dobre.“ 

 

Poslanec Bečaver konštatoval, že akcia v Trnkove mala veľmi dobrý náboj, páčila sa mu. Bol 

sa tam pozrieť, lebo jeho dcéra hrá futbal. 

 

Citujem p. Doležalovú: 

„Veď sme to robili pre všetkých. Preto hovorím, že to bola jedna z tých troch akcií, ktoré sme 

robili okrem Jarmoku dobra a ten Večer venovaný ženám kde cca nás to stálo asi 1 000 € sme 

priniesli do obce Lada cez tieto aktivity plus propagáciu plus ďalších ľudí plus naši z vlastných 

peňazí sme dali do týchto akcií, na tieto tri akcie plus propagácia plus naši ľudia teraz tak isto 

predávajú a sú na remeselných trhoch v Prešove. Minulý týždeň boli v Košiciach, čiže myslím 

si, že také zosieťovanie a ďalšia propagácia nech pokračuje ďalej.“ 

 

Poslanec J. Žilka informoval, že po skončení Jarmoku dobra (v sobotu) a akcie evanjelickej 

cirkvi (v nedeľu) ostala sála kultúrneho domu poškodená a nikto sa k tomu nevyjadril. 

 

Citujem p. Doležalovú: 

„My sme sa vyjadrili, aj sme posielali aj Janko nás zavolal, boli sme, sme sa vyjadrili aj som 

posielala fotky, že z našej strany poškodené nebolo a tam vôbec to nebolo.“ 

 

Poslanec Žilka povedal, že má fotky a ten pás na stene nebol. Nevie sa kto to urobil a nie je to 

dobré. 

 

Citujem p. Doležalovú: 

„Ale my sme to nepoškodili, beriem to na vedomie, opravím, nemám s tým problém. Tam sme 

nemali nič nalepené a odchádzali sme. Janko to kontroloval, s Majkou Hricovou sme tam boli. 

A po nás boli ďalšie dve akcie a vo štvrtok mi Janko až volal. Tam to nebolo polepené a lepila 
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som ostatné veci s maliarskou lepiacou páskou. Tam sme nemali na tom mieste nalepené. Ja 

som poslala aj fotky. My sme tam nič nemali nalepené lebo tiež by sme si to všimli.“  

 

Poslanec Bečaver povedal, že je to chyba poslancov OcZ, starostu obce, je potrebné zmeniť 

veci ohľadom preberania a odovzdávania sály. Treba určiť osobu, ktorá bude odovzdávať 

a preberať sálu KD. 

 

Citujem p. Doležalovú: 

„Po nás bolo pozametané. Po Jarmoku dobra bolo pozametané.“ 

 

Poslanec Žilka povedal, že v sále KD bol v utorok, lebo sa išlo cvičiť, bol poškodený obklad 

a bol neporiadok na zemi. Pán Libera sa opýtal, že kto prevzal sálu? Musí to niekto prevziať. 

Starosta obce uviedol – sme to podcenili. Bude to treba preberať. Poslanec Žilka povedal, že sa 

nikto k tomu nepriznal a je to škoda. Stane sa to, môže sa to stať každému. 

 

Citujem pani Doležalovú: 

„Janko, keď sme to boli urobili tak kúpim tote dva metre tapety a to pôjdem olepiť, aj teraz vám 

kúpim, pôjdem v pondelok do obchodu vám ich kúpim bo ja toto nebudem počúvať tu roky, že 

Doležalová robila Jarmok dobra a bola sála poškodená. Len proste dobre, tak kúpme tapetu, 

poďme to olepiť a bude vyriešený problém a potom áno dajme si v ďalšej budúcnosti pozor na 

to a nech je preberací protokol spísaný.“ 

 

Pani Doležalová pokračuje v ďalšej diskusii. 

 

Citujem p. Doležalovú: 

„Ja by som chcela poďakovať Jankovi Holoďákovi za jeho naozaj aktívny prístup v rámci 

zasadnutí komisií. Viem, že ho to možno zaťažovalo, mal toho veľa a podobne, ale si myslím, že 

sa nám podarilo zorganizovať naozaj dosť pekných akcií, ktoré sme tu mali a plus navrhnúť 

nejaké ďalšie veci, ktoré sa žiaľ z vašej strany nestretli s pochopením alebo s nejakou podporou, 

lebo niektoré veci ako sociálna poradňa si myslím, že ľuďom by mohla pomôcť, sme navrhovali 

dve hodiny do týždňa, ale bohužiaľ sú asi iné priority v obci. Tu chcem ešte upozorniť na to, že 

obec má schválený Komunitný plán sociálnych služieb na roky 2015-2020, z ktorého Vám 

vyplýva, že minimálne raz do roka, minimálne raz do roka má zastupiteľstvo prejednávať správu 

o sociálnej situácii. Neviem či tento rok táto správa bola prerokovaná, myslím si, že nie. Tak len 

také malé upozornenie na to. Aj to celé sa ešte chcem opýtať. Jednu otázku vám položím. Chcete 

spolupracovať alebo nechcete spolupracovať so mnou ako osobou a so Sociálnym Prešovom ako 

občianskym združením? Ďakujem za odpoveď.“ 

 

Poslanec Žilka povedal, že si myslí, že je spolupráca. Poslanec Bečaver povedal, že zaňho 

osobne nie, ak bude potrebovať spoluprácu, ozve sa. Od obce sála kultúrneho domu bola 

poskytnutá na akcie.  

 

Citujem p. Doležalovú: 

„Áno, len podporu na Sociálny Prešov som nedostala, ale nevadí, niečo si zase nájdeme, nejaké 

iné zdroje.“ 

 

Poslanec Bečaver uviedol, že pri obecných akciách ako sú Deň detí, Silvester, zabíjačka sa  

minimum platilo z obecných peňazí, všetko išlo zo sponzoringu.  

 

Citujem p. Doležalovú: 
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„Ešte jednu otázku mám, to je posledné, skončím. Akým spôsobom postúpila naša žiadosť z júna 

2019 o odvodnení ulice? Aké kroky sa podnikli a čo všetko už je predpripravené alebo 

nepripravené? Lebo sme nedostali žiadnu písomnú odpoveď. Nič k tomu nám neprišlo.“  

 

Starosta obce uviedol, že časť pozemku je nevysporiadaná. Keď tam dal naviesť frézovaný 

asfalt, bol napomenutý majiteľom pozemku, že je to súkromný pozemok a treba to odpratať. 

 

Citujem p. Doležalovú: 

„ Pravdepodobne sa ROEP-ka neurobila dôsledne, pretože ostatné pozemky z Pozemkového 

fondu prešli pod obec a tento jeden zostal tak. Akým spôsobom sa tá cesta bude riešiť lebo jak 

teraz prší dosť a keby to nebolo navezené už je to na ceste.“ 

 

Starosta obce povedal, že došiel list zo Slovenského pozemkového fondu a je plánované 

rokovanie obce so Slov. pozemkovým fondom.  

 

Otázka p. Doležalovej: 

„Ešte sa chcem opýtať k tej knižnici. Knižnica tiež padla, že nebude sa používať na aktivity pre 

ľudí alebo ako to je?“ 

 

Starosta obce povedal, že ju nemôže poskytnúť, pretože ju potrebuje úrad pre svoje potreby. 

Knižnica  je ešte stále funkčná. 

 

Starosta obce sa opýtal poslancov OcZ či ešte chce niekto v diskusii vystúpiť, nikto sa 

neprihlásil a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

8. Záver 

Starosta obce poďakoval poslancom OcZ, hlavnej kontrolórke, všetkým prítomným za účasť 

a  zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

Zasadnutie OcZ bolo ukončené o 19:00 h. 

 

 

Zapísala: Mária Gállová ......................................... 

 

Overovatelia:               ......................................... 

 

                          .........................................  

 

 

 

 

 

                                                                                                              Ján Katica 

                                                                                                             starosta obce  


